
 

 

 
 
 
 
 
 
MEMO    
 
 
Aan : de gemeenteraad  
 
Van : burgemeester drs. K.S. Heldoorn  
 
Datum : 9 februari 2021 
 

 
Betreft : update covid-ontwikkelingen 8 februari 2021 
 

 
Beste (duo)raadsleden, 
 
Ik wil u graag een laatste update geven van de covid-ontwikkelingen in onze gemeente. 
 
Inmiddels hebben we sinds enige tijd een lock-down en geldt sinds zaterdag 23 januari een avondklok. Op 
dit moment speelt ook het winterweer een rol bij covid-zaken die nu spelen in onze gemeente. 
 
Avondklok en handhavingsbeleid 
Op basis van de gegevens zijn er geen handhavingsproblemen met het invoeren van de avondklok binnen 
Waterland.  
 
Handhavingsbeleid corona 
Het -vriendelijke- handhavingsbeleid is nog onveranderd. Er zijn sinds dit jaar geen officiele 
waarschuwingen en boetes door de boa’s uitgedeeld. Onze boa’s worden niet ingezet bij het handhaven 
van de avondklok. 
 
Winterweer en schaatsen 
Er zijn recent gesprekken gevoerd met de schaatsverenigingen om te komen tot afspraken over schaatsen 
binnen Waterland. Dit jaar is anders dan anders en heeft de KNSB een corona-protocol opgesteld over een 
veilige wijze hoe om te gaan met het openstellen van schaatsbanen. Toch is er niet in alle gevallen sprake 
van een schaatsbaan waarvoor het protocol geldt. We proberen binnen de corona-regels schaatsen toch 
mogelijk te maken. Daarbij worden ook gesprekken gevoerd met de politie over de beheersbaarheid van 
schaatsers binnen onze gemeente / richting de gouwzee. Het ijsreddingsscenario van de KNRM is 
inmiddels operationeel. In het weekend wordt voor de Gouwzee een crisisorganisatie ingericht, bestaande 
uit KNRM, brandweer, gemeente en ambulancedienst. Ook is er voor komende week een maximale boa-
inzet en worden verkeersregelaars ingezet.  
 
 
Lock-down en ondersteuning bedrijven/horeca 
Er wordt in verband met de nieuwe lock-down wederom gekeken naar mogelijkheden voor financiele of 
andere ondersteuning van onze horeca en bedrijven. Zo wordt er voor de horeca een verlenging van de 
uitbreiding terrassen voorbereid. Op zich kunnen we de gedoogbeschikkingen niet zo maar verlengen. Dit 
heeft te maken met het feit dat: 

- We niet weten wanneer de maatregelen worden versoepeld; 

- Indien er versoepelingen plaatsvinden we niet weten wat er in de ministeriële regeling komt te 
staan over horeca en terrassen; 

- Welke ontheffingen er door de burgemeester kunnen worden gegeven en welke adviezen er dan 
moeten worden gevraagd. 
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We staan op zich welwillend tegenover verlenging in 2021 van de in 2020 toegestane terrasuitbreiding, 
maar er bestaan nog de nodige onzekerheden; zodra er meer duidelijkheid is gaan we met de 
horecaondernemers in gesprek.  
Ook zullen komende periode overige ondersteuningsmogelijkheden worden bekeken. Zoals we in het RID 
van 8 december hebben aangegeven zal in ieder geval voor de periode t/m juni 2021 wederom een actuele 
(financiële) stand van zaken worden gegeven.  
 
Tot zover de actuele zaken. Zodra er weer nieuws te melden is laat ik u dit weten.  
 
 
 
Sicko Heldoorn 
Burgemeester 
 
 
 


